
Adam Knapik

Ś wiecie 24 luty 2021 r.

Radny Powiatu Świeckiego

Zapytanie do Starosty Świeckiego Barbary Studzińskiej

STAROSTWO POWIATOWE 
w ŚWIECILI 

BIURO RADY

WP!- 2 4. 02. 2021

few
Proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

1. Na jakiej zasadzie wyłoniono podmiot odpowiedzialny za prowadzenie mieszkań 
chronionych w Nowem ?

2. Jaki jest dokładny zakres zadań związanych z prowadzeniem mieszkań chronionych w 
Nowem powierzonych przez powiat świecki Fundacji Aktywizacji i Integracji ?

3. Jaka jest dokładna wartość umowy za prowadzenie na rzecz powiatu przez Fundację 
Aktywizacji i Integracji nadzoru nad funkcjonowaniem mieszkań chronionych w 
Nowem?

4. Jakie jest roczne wynagrodzenie dla Fundacji Aktywizacji i Integracji wypłacane 
przez powiat świecki za prowadzenie mieszkań chronionych w Nowem?

5. Kto przeprowadzał nabór chętnych, którzy zamieszkali w mieszkaniach chronionych 
w Nowem ?

6. Ile z utworzonych mieszkań chronionych jest zasiedlonych na dzień 24 lutego 2021 
roku?

7. Czy mieszkanie chronione utworzone przy Domu Dziecka w Bąkowie nadal 
funkcjonuje ? Jeśli tak to ile na dzień 24 lutego 2021 r. zamieszkuje w nim osób? Jaki 
jest roczny koszt utrzymania tego mieszkania dla powiatu świeckiego?

z poważaniem:


